
Brief aan de raad

Vuurwerk 

Aan de leden van de raad,

 

Op 11 februari jl. hebben wij oriënterend met u gesproken over het  afsteken van 
consumentenvuurwerk tijdens de komende jaarwisseling. Bij brief nr. 2020-15980 hebben wij 
u aanvullende informatie gestuurd. Zoals afgesproken komen wij in onderhavige brief terug 
op het vuurwerkdossier.

Afstemming in Driehoek Drechtsteden-Buiten

De burgemeesters van de 5 Drechtsteden - behalve Dordrecht – werken samen in de Driehoek 
Drechtsteden Buiten. In dit Driehoeksoverleg - waarin ook het Openbaar Ministerie en de 
politie zitting hebben - is onlangs voor onze gemeenten een aantal beleidsuitgangspunten voor 
de komende jaarwisseling vastgesteld.

Kort samengevat heeft de driehoek het volgende afgesproken:

1. We volgen de landelijke lijn waarbij knalvuurwerk en vuurpijlen worden verboden en 
er geen algeheel vuurwerkverbod wordt ingevoerd.

2. Er wordt ingezet op handhaving volgens een bepaalde prioritering.
3. Wij zetten lokaal in op bewustwording en voorlichting over vuurwerk.

Ad 1: De Driehoek heeft  aangegeven de effecten van de landelijke inperking van het 
assortiment te willen afwachten en vooralsnog geen voorstander te zijn van een lokaal verbod 
op het afsteken van consumentenvuurwerk. Met name het zware illegale vuurwerk en het 
vroegtijdig afsteken van vuurwerk (in de dagen vóór de jaarwisseling) veroorzaken immers de 
meeste overlast, niet zozeer het afsteken van legaal vuurwerk rond de jaarwisseling zelf.

Ad 2: Omdat de handhavingscapaciteit beperkt is en de mogelijkheden tot het handhaven zeer 
complex zijn, heeft de Driehoek een prioritering aangebracht. Deze komt er op neer dat de 
grootste handhavingsaandacht en - capaciteit komt te liggen bij de handel in illegaal 
vuurwerk. Hoe moeilijk de aanpak ook is, de aandacht van de landelijke politie en het OM 
blijft zich hierop richten, alsmede op de lokale verkoop van illegaal vuurwerk.  De regie op de 
aanpak van het vroegtijdig afsteken (vóór de verkoopperiode) ligt bij de lokale politie en de 
handhavers. Tijdens de verkoopperiode van vuurwerk (de laatste drie dagen van het jaar) mag 
er nog geen vuurwerk worden afgestoken. De ervaring leert dat het onmogelijk is hierop te 
handhaven, zowel qua capaciteit als qua pakkans.

Ad 3: Alle gemeenten werken aan deze bewustwording.

Situatie in Zwijndrecht

Ons college kan zich vinden in deze beleidsuitgangspunten. Wij zijn voornemens geen extra 
maatregelen te treffen voor de komende jaarwisseling en willen de effecten van het landelijke 
verbod op de zwaardere vuurwerksoorten afwachten.



 Onze gebruikelijke jaarlijkse maatregelen worden uitgevoerd, zoals:

1. Vuurwerkverboden op alle schoolpleinen en op plaatsen waar kwetsbare personen en 
dieren verblijven.

2. Verwijderen afvalbakken e.d. om schade zoveel mogelijk te voorkomen.
3. Opzetten van een uitgebreide vuurwerkcampagne.
4. Het zoveel mogelijk inschakelen van onze BOA's.

Het zal u duidelijk zijn dat de actualiteit m.b.t. Corona voor nadere regels kan zorgen.

Tenslotte informeren wij u nog over het volgende. In onze brief nr. 2020-15980 hebben wij u 
gemeld dat de gemeente Rotterdam uit zou zoeken of het juridisch mogelijk is de verkoop van 
vuurwerk lokaal te verbieden. De uitkomst hiervan is dat Rotterdam deze weg niet gaat 
volgen. De verordenende bevoegdheid van de gemeente gaat  niet zo ver, dat bepaald kan 
worden dat legale goederen niet in de gemeente verkocht mogen worden.

 


